
RADA MIAS; :; 1\1ARKI
AI. J. PlfSUdskiego 95

05-270 MARKI
te l:: 22 781 1003
wOJ. Mazowieckie PROTOKOL nr 55

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,
ktore odbylo sift w dniu 9 pazdziernika 2013 roku
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o godzinie 1400 posiedzenie Komisj i otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Wiceprzewodniczacy Pawel Pniewski (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu;
nieobecna: Michal Jaroch).
Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej.

5. Sprawy rozne.

6. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzqdku obrad.

Nie zgloszono zadnych wnioskow.

Pkt 4. Analiza pism skierowanych do KomisH Rewizyjnej.

Analiza skargi na Dyrektora Szkoly Podstawowej nr 1 w Markach.
Skarga stanowi zalacznik nr 2 do protokolu nr 52 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu
11 wrzesnia 2013 roku.

Wiceprzewodniczacy Komisji poinformowal, ze wplynely nastepujace dokumenty:
- plan dyzurow nauczycieli podczas przerw lekcyjnych,
- Protokol z Rady Pedagogicznej z dnia 23.08.2013 roku ,
- notatka sluzbowa z dnia 6 marca 2013 roku ,
- wyciag ze Statutu Szkoly,
- kopia podania pani Romany Nowak 0 zmniejszenie wymiaru czasu pracy do pol etatu ,
- zeszyt zielony i zeszyt czerwony - do wgladu,
Dokumenty stanowia zalacznik nr 2 do protokolu nr 53 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
w dniu 27 wrzesnia 2013 roku.

Wiceprzewodniczacy Komisji poinforrnowal rowniez, ze wplynely 4 pisma nauczycieli
ze Szkoly Podstawowej nr 1 w Markach dot. zaproszenia na posiedzenie Komisji Rewizyjnej
w dniu 9 pazdziernika 2013 roku. Pisma stanowia zalacznik nr 2.

Wiceprzewodniczacy Komisj i Pawel Pniewski poinforrnowal, iz bedzie wnosil 0 odstapienie
od wydania opinii przez Komisje Rewizyjna i stwierdzenie, iz Komisja Rewizyjna nie jest
wladna rozpatrzenia niniejszej skargi.

W dalszej dyskusji udzial wzieli m.in. ; Pan KrzysztofTez Wicedyrektor Szkoly Podst awowej
Nr 1 w Markach, radny Dariusz Pietrucha, Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski,
radny Radoslaw Dec, radna Elzbieta Brzozowska.

W dyskusji poruszano kwestie dot. m.in.; odmowy zlozenia wyjasnien przez nauczycieli SP
111" 1 w Markach.
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Radny Radoslaw Dec zglosil wniosek 0 zwolanie przerwy.

Wiceprzewodniczacy Komisji zarzadzil l 0 minut przerwy.

Po przerwie Wiceprzewodniczacy Komisji zlozyl wniosek w sprawie wstrzymania sie przez
Kornisje Rewizyjna od wydania opinii w kwestii omawianej skargi i zwr6cenia jej do
Mazowieckiego Kuratora Oswiaty.

Nastepnie Wiceprzewodniczacy zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia wniosku.

Glosowanie:
za- 4
przeciw- 0
wstrzymalo sie- 0
Wniosek zostal przyjety.

Wiceprzewodniczacy Komisji poinformowal, iz komisja rewizyjna przystapi do sporzadzenia
wniosku w niniejszej sprawie przy wylaczonych mikrofonach.

Nastepnie Wiceprzewodniczacy Komisji odczytal sporzadzony przez Komisje Rewizyjna
wniosek w sprawie nie wydawania opinii dot. skargi na Dyrektor Szkoly Podstawowej Nr 1 w
Markach. Wniosek stanowi zalacznik nr 3.

Wiceprzewodniczacy Komisji poinformowal, iz Komisja Rewizyjna skierowala pismo do
Burmistrza Janusza Werczynskiego dot. zajecia stanowiska w sprawie skargi Pani Heleny
Komorowskiej. Pismo stanowi zalacznik nr 4.

Pkt 5. Sprawy r6zne.

Nie zgloszono zadnych spraw.

Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski poinformowal, iz kolejne posiedzenie komisji
zostalo zaplanowane na 23 pazdziernika 2013 roku.

Pkt 6. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1530 Wiceprzewodniczacy zarnknal posiedzenie Komisji Rewizyjnej.
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